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امام جمعه بناب:حالا زمان سهم خواهی نیست/ هر کس دغدغه مردم دارد وارد میدان شود

امام جمعه بناب با بیان اینکه خیلیها فکر می کنند فلان شخص، فلان جناح عامل اصلی پیروزی آقای روحانی در

انتخابات شد. این تحلیل ها را باید کنار گذاشت، گفت: اینجا جای دریافت سهم نیست.

امام جمعه بناب با بیان اینکه خیلیها فکر می کنند فلان شخص، فلان جناح عامل اصلی پیروزی آقای روحانی در انتخابات شد. این
تحلیل ها را باید کنار گذاشت، گفت: اینجا جای دریافت سهم نیست.

به گزارش خبرگزاری فارس از بناب، حجت الاسلام شیخ مصطفی باقریبنابی امروز در خطبههای نمازجمعه شهرستان بناب با بیان اینکه
درقرآن آیات زیادی درخصوص صبر آمده است، اظهار کرد: این وعدهها در خصوص ملت ایران به خصوص برای این مقاطع بیشتر

صدق میکند.
وی افزود: قدرت و رحمت الهی به کرات در خصوص این ملت احساس شده و بنبستهای زیادی را از این مردم کنار زده است؛ از

جنگ هشت ساله گرفته تا انتخابات 24 خرداد.
خطیب جمعه بناب همچنین با اشاره به شرایط حساس حاکم در انتخابات گذشته ریاست جمهوری در این کشور خاطرنشان کرد: در
این انتخابات تمام محاسبات سیاسی به هم ریخت و شرایطی به وجود آمد که از حوصله فهم بشر خارج بود و عملاً ثابت شد کاری که

خداوند میخواهد، هیچکس نمیتواند آن را تغییر دهد.
رئیس شورای فرهنگ عمومی بناب با بیان اینکه ملت ایران بیش از 30 سال است با صبر و شکیبایی تمام شداید را تحمل کردهاند؛

اظهار کرد: مسلماً وعدههای قرآن یکی پس از دیگری به سراغ این ملت خواهد آمد و یک چنین ملتی سزاوار حمایت غیبی است.
وی تصریح کرد: مردم، روز 24 خرداد گذشت بسیاری فکر میکنند فلان شخص، فلان جناح عامل اصلی پیروزی آقای روحانی در
انتخابات شد، این تحلیلها را باید کنار گذاشت، این فتح و ظفر ملت را فقط و فقط باید به خدای متعال نسبت داد و شخص آقای
از از دعواهای سیاسی،  به جا مانده  تا مشکلات  بود  الهی  این مشیت  این پیروزی دخیل نمیداند و  را در  نیز خودش  روحانی 

بیکفایتیهای اقتصادی و بیتفاوتیهای فرهنگی و از بداخلاقیهای بی حد و حصر سر و سامان یابند.
باقری بنابی همچنین اضافه کرد: آنهایی که به آقای روحانی رأی دادند، باید برای حل مشکلات رئیس جمهور، نظام و انقلاب کمک
کنند، اینجا جای دریافت سهم نیست، کسی که برای کشور، نظام و برای مردم و مخصوصاً برای اسلام دغدغه دارد، باید به دولت تدبیر

امید کمک کند.
وی در بخش دیگری از خطبههای نماز جمعه به جلسات چند روزه نمایندگان مجلس برای بررسی صلاحیت کابینه دولت آقای روحانی
اشاره کرد و گفت: اکثریت وزیران مشخص شدند و نمایندگان مجلس طی جلسات داغ، سوزان و بیپرده و عریان خود با آن همه
فضاسازی های سنگین و ملتهب به 15 وزیر کابینه رأی اعتماد دادند، بدون اینکه متزلزل شوند، از این رو چنین مجلس و نمایندگان
مجلسی از افتخارات نظام جمهوری اسلامی است و در واقع مشخص شد نمایندگان مجلس در جاهایی که تقوا هست، به آن رأی

دادند و دین خود را به نظام و کشور ادا کردند.
امام جمعه بناب همچنین با اشاره به پیگیری مذاکرات نمایندگان مجلس و دفاعیات اعضای کابینه پیشنهادی از سوی قشرهای
مختلف مردم گفت: کوچک و بزرگ، هر گروه و هر طیف جلسات مجلس را رصد می کردند که این نشانه رشد سیاسی در نظام
جمهوری اسلامی است که در هیچ ملتی نمونه ندارد و این به دلیل این است که مردم، کشور و نظام را از خودشان می دانند و این یک

موهبت الهی است که خداوند به جمهوری اسلامی داده است.
باقری بنابی در پایان تأکید کرد: امروز احساس می شود اکثریت قریب به اتفاق ملت از عملکرد اکثریت نمایندگان مجلس شاکر هستند

و اکثریت مردم ازته دل از این اتفاقاتی که در مجلس شاهد آن بودند، خوشحال هستند.
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